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Comarques 
UNA VEU ANÒNIMA ADVERTIA A CORREDERA QUE DEIXÉS LA POLÍTICA O SI NO FARIA DESTROSSES AL SEU NEGOCI 

Un militant de CDC va amenaçar 
el candidat d'Unió a Sant Joan 
Pere Esteve reconeix que hi va haver amenaces però les desvincula de la direcció de Convergència 

de CiU i també la seva dedicació 
a la política. Entre dimarts i dijous 
de la setmana passada, Correde-
ra va rebre trucades telefòniques 
en què una veu anònima l'ame
naçava de causar desperfectes al 
seu negoci si no deixava definiti
vament la política. La veu era dis-
torisionada i l'aconsellava plegar 
o bé es produirien danys en el res
taurant de la seva propietat. 

SANT JOAN DE LES ABADESSES 

D El secretari general de CDC, Pere 
Esteve, ha admès que un militant 
del seu partit ha estat l'autor de les 
amenaces que ha rebut el candi
dat d'Unió a Sant Joan les Aba
desses, Alexandre Corredera. Es
teve ha reconegut aquests fets i va 
afirmar que les amenaces van par
tir «d'un militant» del seu partit 
però ha desvinculat la direcció de 
Convergència i ha afegit que «d'u
na circumstància no es pot ex
treure una categoria». 

Esteve ha volgut minimitzar el 
cas i ha afirmat que «es va tractar 
d'una trucada d'un militant i no 
respon en absolut a res que cor
respongui a l'estratègia de la ne
gociació i no té res a veure». El 
secretari d'organització ha afegit 
que la trucada no s'hauria d'haver 
fet i espera que aquest tema es tan
qui definitivament. «El tema anirà 
bé. No és cap problema». 

Els dos partits mantenen que si 
finalment el candidat designat Ale
xandre Corredera decideix no pre
sentar-se es buscarà un altre cap 
de llista d'Unió. Esteve va fer 
aquestes declaracions després de 
la celebració del comitè d'enllaç 
entre CDC i UNIó. 

Diari de Girona va avançar diu
menge que el candidat d'Unió a 
Sant Joan les Abadesses, Alexan
dre Corredera, havia rebut ame
naces perquè abandonés la llista 

Aspectes positius i negatius 
• Esteve va intentar ahir res
tar importància als problemes 
que s'han generat durant les ne
gociacions entre CDC i UDC 
però va constatar que els seus 
socis d'Unió «valoren més els 
aspectes negatius, mentre que 
nosaltres valorem més els po
sitius». 

El secretari d'organització de 
Convergència ha remarcat que 
es tracten de temes «menors» 
i que prefereix subratllar «el que 

va bé» d'un procés en el qual 
CiU vol presentar llistes a un to
tal de 920 municipis catalans. 

Esteve també va afirmar que 
«l'escletxa oberta» per Duran 
Lleida quan va manifestar que 
si les bases del seu partit van 
en solitari a les eleccions comp
taran amb el suport de la di
recció d'Unió, «intentaré que 
no s'ompli i que en cap muni
cipi català hi hagi llistes per se
parat». 

Fora de la llista 

A més, li exigia que es desvin
culés de la llista que CiU vol pre
sentar a Sant Joan les Abadesses a 
les eleccions municipals del mes 
de juny. Les coaccions van aparèi
xer després de les discrepàncies 
sorgides a la població a l'hora de 
confeccionar la candidatura de 
CiU. En aquest sentit, Unió vol en
capçalar la llista després que fa 
quatre anys el candidat fos de CDC 
i es perdessin les eleccions. Els mi
litants d'Unió han insistit que els 
pertocaria encapçalar la llista des
prés que es perdessin els comicis 
de fa quatre anys. 

L'opció havia de ser possible 
sempre i quan Unió disposés d'un 
candidat amb possibilitats com 
creuen que és Alexandre Corre
dera. El candidat, que és el presi
dent de l'Associació d'hostaleria i 
restauració del Ripollès, regenta 
un restaurant a la mateixa pobla
ció, i el fet de rebre les crítiques li 
ha fet plantejar la seva decisió d'en
capçalar la llista. 

EL DICTAMEN DE LA DIRECCIÓ GENERAL DE L'ADMINISTRACIÓ LOCAL ES D'UN DIA DESPRÉS DE L'ANUNCI DE L'OPERACIÓ 

El Consell va decidir vendre TEugènia 
abans de Tinforme de la Generalitat 
El portaveu d'ERC considera que la venda de l'hotel es fa a un preu nnés baix 

ALÍCIA MARTÍNEZ 

I LLORET DE MAR 

D El Consell Comarcal de la Sel
va va anunciar dijous passat la ven
da de l'hotel Eugènia de Lloret de 
Mar a l'empresa que gestiona l'es-
cola-hotel durant la Junta de por
taveus, amb els representants de 
la resta de partits, abans de tenir 
l'informe favorable de la Direc
ció General de l'Administració Lo
cal de la Generalitat, que es va sig
nar divendres, 9 d'abril. Amb tot, 
durant aquesta junta, l'equip de 
govern del Consell Comarcal, pre
sidit per Carme Benages (Unió), 
va informar a la resta de partits 
que hi havia un informe favora
ble, necessari per realitzar aques
ta operació. El ple del Consell ha 
d'aprovar avui la venda de l'hotel 
a l'empresa Renobad, l'adjudi
catària de l'escola-hotel. 

El portaveu d'Esquerra Repu
blicana de Catalunya (ERC) a l'o

posició del Consell de la Selva, 
Joan Puig, considera que aquest 
informe és «ambigu» i «ligth» per
què no té en compte els criteris 
tècnics i, segons ell, «és totalment 
polític». Puig ha assegurat que la 
Direcció General de l'Adminis
tració Local «s'ha basat en la do
cumentació aportada pel Consell 
sense comprovar-la». 

Preu més baix 

A més, segons Puig, el Consell 
ven l'hotel Eugènia per un preu 
més baix del que hauria de tenir. 
L'arquitecte del Consell Comarcal 
va valorar-lo en 140 milions de 
pessetes. Amb tot, el conseller re
publicà ha recordat que en el con
tracte de lloguer amb opció de 
compra, l'hotel tenia un valor re
sidual que va disminuint amb els 
anys. En el termini que porta l'em
presa Renobad, la concessionària 
de l'escola-hotel, el valor residual 
actual -a 2 o 3 anys del contrac

te- seria de 224 milions de pes
setes. 

D'altra banda, Puig ha assegu
rat que el concurs d'adjudicació 
de l'escola-hotel no garanteix la 
Llibertat de concurrència perquè 
en la convocatòria no es va infor
mar que es podria fer aquesta ope
ració. 

Per Puig, des del principi aques
ta adjudicació ha estat una «ven
da encoberta» que també ha qua
lificat de «fraudulenta». També 
coincideix amb aquesta opinió el 
portaveu del PSC al Consell Co
marcal, Gabi Cotano, que sospi
ta que la venda estava tancada des 
de fa temps. 

Contenciós d'ERC 

ERC té interposat un contenciós 
perquè s'anul·li l'adjudicació de 
l'escola-hotel i per això conside
ra «temerari» que es vengui l'ho
tel sense que aquest recurs s'hagi 
resolt. Per això, el conseller re

publicà ja ha anunciat que si avui 
s'aprova aquesta venda demanarà 
la suspensió immediata d'aquest 
acord al Tribunal Superior de Jus
tícia de Catalunya (TSJC) «com 
a mesura cautelar a l'espera de l'a
clariment del procediment d'ad
judicació», una mesura que es pot 
adoptar segons la nova Uei del pro
cediment contenciós. 

Puig ha apuntat que aquesta 
anul·lació cautelar no suposaria 
cap dany per a l'empresa conces
sionària, que podria continuar ges
tionant el servei fins que es resol
gui el recurs. Així mateix Puig ha 
criticat el conveni amb el Depar
tament d'Ensenyament que s'ha 
d'aprovar en el ple d'avui ja que 
l'escola-hotel es converteix en un 
centre públic tot i que no apareix 
en el mapa escolar. Puig ha criti
cat la Generalitat per no actuar 
d'ofici «davant de totes les irre
gularitats que s'estan cometent en 
aquest afer». 

Agrupació d'Electors 
de Tossa no anirà 
sota les sigles del 
PP a les municipals 

D TOSSA DE MAR- Agrupació d'E
lectors de Tossa (AET), a l'o
posició a l'Ajuntament de la po
blació, es presentarà com a grup 
independent a les properes mu
nicipals. La formació ha rebut
jat l'oferta del PP de presen
tar-se sota aquestes sigles. Ac
tualment, AET compta amb 
dues regidores al consistori. 

La portaveu d'AET, Maria Te
resa Morè, va confirmar ahir 
que la formació es presentarà 
com a independent. En les dar
reres setmanes, els dos partits 
havien mantingut converses per 
arribar a un acord, però al final 
no han fructificat. 

El PP vol incrementar el 
nombre de regidors a la co
marca i per aquesta raó va ofe
rir a AET aquesta oportunitat. 
Tot i això. Morè no ha volgut 
dit els motius que han impul
sat el seu partit a la negativa. 

D'altra banda, el portaveu del 
PSC i cap de llista a Tossa, Pi
lar Mundet, dubta que Con
vergència i Unió es presentin 
per separat a les properes mu
nicipals. Aquesta possibilitat ha 
sorgit després que les dues for
macions no s'acabin de posar 
d'acord sobre l'ordre que han 
de mantenir els seus represen
tants a la llista. Mundet con
sidera que només es tracta 
«d'un estira i arronsa». DdeG 

Esquerra Unida 
nega haver fet un ús 
políticdel local de 
Mifas de Figueres 

D FIGUERES- Esqucrra Unida i Al
ternativa (EUiA) nega que la 
seva formació hagi fet cap ús 
polític del local de Mifas de l'Alt 
Empordà. Albert Blasco, coor
dinador local del partit, respon 
d'aquesta manera a les acusa
cions que va llançar l'Assem
blea General de compromissa
ris de Mifas contra la junta co
marcal de l'associació en la 
reunió que van mantenir a fi
nal del mes de març a Malgrat 
de Mar. Com a conseqüència 
d'aquesta reunió, l'Assemblea 
va obligar la delegada local de 
Mifas, Maria Dolores García, 
a presentar la seva dimissió per 
formar part de la llista d'aquest 
partit. 

Blasco assegura que EUiA 
«no ha fet cap ús polític del lo
cal de Mifas, sinó que es tracta 
d'un ús físic». 

El coordinador local del par
tit explica que «a partir de la in
corporació de persones dismi
nuïdes, ens vam veure obligats 
a cercar un espai accessible per 
poder-nos trobar periòdica
ment. La junta comarcal de Mi
fas ens va oferir la possibilitat 
de fer ús dels espais sense que 
EUiA ho demanés i, a canvi, 
EUiA ha assumit algunes des
peses i ha participat en alguns 
dels treballs que per adequar 
la seu estava fent la gent de Mi
fas». J.N. 
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